
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 17.06.2024 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Znak: OR.III.0002.1.2024 

 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

Szanowni Państwo,  

 

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1) Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 23.05.2024 roku odbyło się spotkanie radnych Rady Miejskiej w byłym budynku 

biurowym Nadleśnictwa Sulechów przy ul. Bankowej 2 w Sulechowie w sprawie ewentualnego 

jego przejęcia. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław 

Murkowski, I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Miłosz Brodzikowski, II 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Izabela Wojewoda oraz radni Pan Piotr Czuba, Pan 

Romuald Modrzyk, Pan Jerzy Rozynek, Pani Ewa Gromiec, Pan Bernard Kamiński, Pan Jacek 

Światły. 

2. W dniu 27.05.2024 roku odbyła się uroczystość zdania i objęcia obowiązków Dowódcy 5 

Lubuskiego Pułku Artylerii im. gen. artylerii koronnej Marcina Kątskiego. W uroczystościach 

Radę Miejską reprezentowali Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz 

radni Pan Jacek Światły oraz Pan Jerzy Rozynek.  



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

3. W dniu 01.06.2024 roku na cmentarzu komunalnym w Sulechowie odbyły się uroczystości 

pogrzebowe mamy radnego Piotra Czuby. W uroczystościach Radę Miejską reprezentowali II 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Izabela Wojewoda oraz radni Pani Ewa Gromiec, 

Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Bernard Kamiński. 

4. W dniu 03.06.2024 roku odbyło się oficjalne otwarcie świetlicy dla klas 4-8 w Szkole 

Podstawowej nr 2. W otwarciu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław 

Murkowski oraz II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Izabela Wojewoda 

5. W dniu 03.06.2024 roku odbyło się spotkanie radnych z Burmistrzem Sulechowa dotyczące 

planów gminy w zakresie budownictwa komunalnego, w tym m.in. przejęcia budynku 

biurowego po byłym Nadleśnictwie Sulechów przy ul. Bankowej 2 w Sulechowie. W spotkaniu 

udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Miłosz Brodzikowski oraz radni Pani Ewa Gromiec, 

Pan Bernard Kamiński, Pan Wiesław Kołakowski, Pan Romuald Modrzyk, Pan Jacek Światły. 

W dniu 04.06.2024 roku odbyło się spotkanie Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego 

oraz Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Sulechowie. W 

spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, II 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Izabela Wojewoda oraz radni Pan Piotr Czuba, Pan 

Romuald Modrzyk, Pan Jacek Światły, Pan Przemysław Pokład. 

6. W dniu 14.06.2024 roku odbyło się spotkanie przewodniczących/przedstawicieli klubów 

Rady Miejskiej w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w 

sprawach uchwał kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Miłosz Brodzikowski, II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Izabela 

Wojewoda oraz radni Pan Sebastian Różycki, Pan Piotr Czuba. 

7. W dniu 14.06.2024 roku odbyło się szkolenie radnych Rady Miejskiej w Sulechowie. W 

szkoleniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Miłosz Brodzikowski, II Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej Pani Izabela Wojewoda oraz radni Pan Piotr Bodnar, Pan Artur Cukrowski, Pan Piotr 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Czuba, Pani Ewa Gromiec, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Bernard Kamiński, Pan 

Wiesław Kołakowski, Pan Romuald Modrzyk, Pan Michał Pilarz, Pan Przemysław Pokład, Pan 

Arkadiusz Sowiński, Pan Jerzy Rozynek, Pan Jacek Światły, Pan Roman Wilczyński. 

8. Jednocześnie informuję, że w każdy piątek w godzinach 13:00 - 14:00 w Biurze Rady po 

uprzednim zawiadomieniu mieszkańców odbywają się dyżury Przewodniczącego Rady 

Miejskiej. 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

W okresie międzysesyjnym wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje: 

1. Wniosek mieszkańców ulicy Wyczółkowskiego o wprowadzenie znaku drogowego. 

Wniosek przekazałem Państwu Radnym do wiadomości i Przewodniczącemu Komisji 

Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska z prośbą o opinię. 

2. Wniosek mieszkańców ulicy Judyma o naprawę drogi. Wniosek przekazałem Państwu 

Radnym do wiadomości. 

3. Raport Stanie Gminy. Raport przekazałem Państwu Radnym a także wprowadziłem do 

porządku sesji w dniu 18 czerwca 2024 r. 

4. Wniosek o wprowadzenie karty „N” na obszarze strefy płatnego parkowania. Wniosek 

przekazałem Państwu Radnym, i został on omówiony w czasie posiedzenia komisji w dniu 11 

czerwca 2024 r. 

5. Interpelacja Radnego Arkadiusza Sowińskiego w sprawie monitoringu terenu rekreacyjnego 

w Sulechowie. 

6. Sprawozdania z stanu bezpieczeństwa na terenie Gminy Sulechów. Sprawozdania 

przekazałem Państwu Radnym i wprowadziłem do porządku sesji w dniu 18 czerwca 2024 r. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

5. Wniosek sołtysa Sołectwa Górzykowo w sprawie ustawienia znaku drogowego. Wniosek 

przekazałem Państwu Radnym do wiadomości, został także przekazany Komisji Przestrzegania 

Prawa i Ochrony Środowiska z prośbą o opinię. 

6. Odpowiedź właścicieli działki w sprawie sprzedaży terenu pod budowę sali wiejskiej w 

miejscowości Obłotne. Odpowiedź przekazałem wszystkim Państwu Radnym do wiadomości. 

7. Wniosek Pana Krzysztofa Duszyńskiego w sprawie zmiany mpzp oraz odpowiedź 

Burmistrza na wniosek przekazałem Państwu Radnym do wiadomości. 

 

 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


